



8天6晚

梦幻东北

雪乡之旅 (哈尔滨/亚布力/雪乡/镜泊湖/敦化/吉林)

Free:
Hat, Winter Gloves, Scarf
赠送 帽子, 手套, 围巾

4+5★

当地酒店
Local Hotel

第一天 吉隆坡 → 中转城市 → 哈尔滨 (1小时) 伏尔加 (机上用餐/晚)

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续，后乘搭国际航班飞往哈尔滨。前往【冰雪大世界】在这里可欣赏漂亮的冰雕、雪雕以及冰雪城堡，夜间在各色灯光渲染下的冰灯盛宴更是迷人，还可尽享各种雪地娱乐项目。

**冰雪大世界为每年12月20日左右开幕，如抵达团体无法参观调为极地馆+小白鲸表演。

酒店: 美居酒店 或当地同级5★

第二天 哈尔滨 (3.5小时) 亚布力 (早/午/晚)

早餐后，前往【亚布力滑雪旅游度假区】最高峰是海拔1374.8米，是国家AAAA级旅游景区、中国最大的滑雪场、中国最大的综合性雪上训练中心，体验白金运动——初级雪场滑雪3小时(含雪鞋、雪板、雪杖)。

酒店: 亚雪假日酒店 或当地同级5★

第三天 亚布力 (2小时) 雪乡 (早/午/晚)

早餐后，前往【雪乡风景区】有著名景点“童话世界”雪房子观景台，有最多最美的雪蘑菇景点梦幻家园。【雪韵大街】是雪乡最繁华的主街。【棒槌山栈道观雪乡夜景】整个栈道为木质结构，依棒槌山山势而建，以台阶式向上延伸。【篝火晚会+东北大秧歌】(视天气情况而定) 最具地方特色的休闲生活方式，现在扭秧歌的人越来越少但热爱他的人却越来越多。

**雪乡风景区携带手提行李进入景区，大件行李寄存于旅游车。

酒店: 雪韵阁酒店 或当地同级4★

第四天 雪乡 (3小时) 镜泊湖 (2小时) 敦化 (早/午/晚)

早餐后，前往【雪乡博物馆】馆内记录着雪乡的发展和变迁，综合展示了地域特色和习俗文化。【雪乡大石碑】雪乡处处是美景，您可以尽情的进行摄影创作。【镜泊湖风景区】(含电瓶车)是由于万年前火山喷发而形成的，是中国最大、世界第二大的高山堰塞湖。【吊水楼冰瀑布】冻结形成天然

的冰瀑美景，长度200多米，落差20余米，晶莹剔透的冰柱，气势磅礴。【观看冬捕】(往返甜甜圈) 只见千里冰封的湖面上随着打渔出征号角的鸣响，由渔民凿开个窟窿，开网捕鱼，收获起沉甸甸的大鱼与喜悦上。

**镜泊湖冬捕为每年12月末开幕，如抵达团体无法参观调为雪乡梦幻家园。

酒店: 万豪国际酒店 或当地同级5★

第五天 敦化 (3小时) 吉林 (早/午/晚)

早餐后，驱车游览【北山公园】是一座久负盛名的寺庙。几百年来已成为人们踏春、消暑、赏荷、观雪的旅游胜地。【哥特天主教堂】是一座歌特式建筑，整个建筑以青砖、石头、木质为主。哥特式建筑是流行于欧洲十二世纪左右的一种建筑风格。【车游松江中路】是一条主要城市景观道路，沿江长度达2.6公里，并向江心延伸16米，修建高架路。

酒店: 维也纳国际酒店 或当地同级5★

第六天 吉林 (4小时) 哈尔滨 (早/午/晚)

早餐后，前往【雾凇岛观雾凇】(视天气情况而定) 洁白轻盈，附在树枝上，柳树结银花，松树绽银菊，“忽如一夜春风来，千树万树梨花开”。松花江面冰冻坚固，气温在零下20-25。

【松花江冰上活动-观冬泳】是一项勇敢运动者，在零下20°的江水，每年都会吸引来自全国各地的冬泳爱好者前来挑战。

【滨江铁路桥玻璃栈道】是座桥被哈尔滨人称为铁路桥或是老江桥，是一座百年老桥。

【圣索菲亚教堂广场】是一座始建于1907年拜占庭风格的东正教教堂，为哈尔滨的标志性建筑。

酒店: 美居酒店 或当地同级5★

第七天 哈尔滨 → 中转城市 → 吉隆坡 (早/机上用餐)

早餐后，前往【中央大街】哈尔滨人欧式化生活的写实风情，为这条繁华的商业街交织出浓厚的历史韵味。然后品尝百年老字号马迭尔冰棍。之后送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

第八天 吉隆坡 (-)

抵达温暖的家。

OPTIONAL OPTIONAL 推荐自费: RMB 480/pax

Fantasy Home with 2-person performance, Horse-Drawn Sledge, Crossing Birch Forest + Songhua River Cable car, Harbin Grand Theater (Exterior)

梦幻家园+二人表演+马拉爬犁+穿越白桦林+松花江缆车+哈尔滨大剧院(外观)

*行程以中文版本为准。

*If there are any discrepancies between the Chinese version of the itinerary and the English version provided herein. The Chinese shall prevail.

Tour Code : 8DHRB-S2

8D6N

DREAM DONGBEI HARBIN

(Harbin | Yabuli | Xuexiang | Jingbo Lake | Dunhua | Jilin)

行程特色 Tour Highlights

亚布力滑雪 旅游度假区	Yabuli Ski Resort
雪乡风景区	Xue Xiang Snow Village
镜泊湖风景区	Jingbo Lake Scenic Area
雾凇岛	Rime Island
圣索菲亚 教堂广场	Hagia Sophia Square

特色风味餐 Special Cuisine

铁锅炖风味	Iron Pot Stew Cuisine
雪乡炖菜风味	Xue Xiang Stew Cuisine
乌拉火锅	Ulla Hot Pot Cuisine
锅包肉风味	Fried Pork in Scoop
饺子风味	Dumpling Cuisine
镜泊鱼宴风味	Jin Po Lake Fish Cuisine

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ TRANSIT CITY ✈️ HARBIN 🚗 VOLGA (MOB / D) (1HRS)

Assemble at KLIA for your departure flight to Harbin. Upon arrival, proceed to **[Bingxue Ice Snow World]** here you can enjoy beautiful ice sculptures, snow sculptures and ice and snow castles. The ice lantern feast illuminated by various lights at night is even more charming. You can also enjoy various snow entertainment projects.

** The Ice and Snow World opens around December 20th every year. If unable to visit, changed to the Polar Pavilion + White Whale Show.

Hotel: Harbin Mercure Hotel or similar local 5★

DAY 2 HARBIN 🚗 (3.5HRS) YABULI (B / L / D)

After breakfast, proceed to **[Yabuli Ski Resort]**, whose highest peak is 1,374.8 meters above sea level. It is a national AAAA tourist attraction, the largest ski resort in China, and the largest comprehensive snow training center in China. Experience skiing for 3 hours (Includes snowshoes, snowboards, and ski poles).

Hotel: Yaxue Holiday Hotel or similar local 5★

DAY 3 YABULI 🚗 (2HRS) XUEXIANG (SNOW VILLAGE) (B / L / D)

After Breakfast, proceed to **[Snow Village Town]** like a fairy tale world snow village. The snow in the village is shaped and piles up into mushroom-like snow pile and the typical northeast dwellings complement each other. **[Xueyun Street]** the main road of Xuexiang, the liveliest street in Xuexiang and the night scene in winter is very beautiful.

[Bangchui Mountain Observation Deck] (Night View) Sightseeing Plank Road is about 3,200 meters long.

[Campfire + Northeast Yangko Dance] (subject to weather) is a traditional Chinese folk dance commonly performed in Northern provinces of China.

Hotel: Xueyun'ge Hotel or similar local 4★

DAY 4 XUEXIANG 🚗 JIN PO LAKE 🚗 DUNHUA (B / L / D) (SNOW VILLAGE) (3HRS) (2HRS)

After breakfast, proceed to the **[Xuexiang Museum]** the exhibits in the museum include folk items and cultural products such as paintings, calligraphy, pictures, and souvenirs with Xuexiang characteristics. They record the development and changes of Xuexiang and comprehensively display regional characteristics and customary culture. Passing the **[Xuexiang Big Stone Monument]** full of beautiful scenery, and you can enjoy your photography creations.

[Jingbo Lake Scenic Area] (include electric vehicle) was formed due to the eruption of a volcano thousands of years ago. It is the largest alpine barrier lake in China and the second largest in the world. The scenic spot is mainly divided into 03 major areas: Jingbo Lake Main Scenic Area, Jingbo Canyon and Crater Underground Forest. **[Diaoshuilou Ice Falls]** freeze to.....

form a natural ice waterfall with a length of more than 200 meters and a drop of more than 20 meters. The crystal clear icicles are majestic.

[Watch the winter fishing] (round trip to donuts) On the frozen lake thousands of miles away, with the sound of fishing horns, fishermen dug holes & opened nets to catch fish, harvesting heavy big fish joy superior.

** Jingpo Lake winter fishing opens at the end of December every year. If unable to visit, changed to Snow Country Dream Home.

Hotel: Marriott Harbin Hotel or similar local 5★

DAY 5 DUNHUA 🚗 (3HRS) JILIN (B / L / D)

After breakfast, drive to visit **[Beishan Park]** which is a prestigious temple and scenic urban garden. For hundreds of years, it has become a tourist attraction for people to go out in the spring, spend time in the summer, enjoy lotuses, and watch the snow. **[Gothic Catholic Church]** is a Gothic-style building. The entire building is mainly made of blue bricks, stone, and wood. Gothic architecture is an architectural style popular in Europe around the twelfth century. **[Car Tour Songjiang Middle Road]** is major urban landscape road with a length of 2.6 kilometers along the river and an elevated road extending 16 meters to the center of the river.

Hotel: Vienna International Hotel or similar local 5★

DAY 6 JILIN 🚗 (4HRS) HARBIN (B / L / D)

After breakfast, drive to **[Rime Island to watch the rime]** (subject to weather) The rime is white and light, clinging to the branches. The willows bear silver flowers, and the pine trees bloom with silver chrysanthemums. "Suddenly, a spring breeze comes overnight, and thousands of pear trees bloom." The surface of the Songhua River is frozen solid, and the temperature is minus 20-25°. **[Songhua River Ice Activities - Winter Swimming Viewing]** is a brave sport. In the river water of minus 20°, it attracts winter swimming enthusiasts from all over the country to challenge it every year. **[Binjiang Railway Bridge Glass Plank Road]** this bridge is called Railway Bridge or Laojiang Bridge by Harbin people. It is a century-old bridge. **[St. Sophia Church Square]** Byzantine style Orthodox church built in 1907 and is a landmark building in Harbin.

Hotel: Harbin Mercure Hotel or similar local 5★

DAY 7 HARBIN ✈️ TRANSIT CITY ✈️ KUALA LUMPUR (B / MOB)

After breakfast, go to **[Central Street Stroll]** a century of baptism and the realistic style of Harbin people's European life have woven a strong historical charm into this bustling commercial street. Then try the century old Ma Xuel popsicle. Afterwards, transfer to the airport to take a flight back to Kuala Lumpur, ending your pleasant trip to Harbin!

DAY 8 KUALA LUMPUR (-)

Back to sweet home.

* 倘若原定的景点不对外开放, 将由其他景点取代 * 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 * 在主要节日, 商业展览, 旅游旺季期间, 住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator. * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.

联络方式 Contact :

价格 Price :

出发日期 Departure Date :